
 
 

Skolebestyrelsesmøde 18.maj 2020.  

Deltagere: Tanja, Michael, Oliver, René, Boel, Jesper, Jesper, Annie 

Afbud: Gitte og elevrødder 

Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af 

dagsorden 
 

Godkendt 

 

  

2. Orientering om 
genåbning 

Genåbning i Kirkeby. Masser af gode aktiviteter og godt 
humør. Lutter positive tilbagemeldinger. God logistik; 
dedikerede områder til de enkelte årgange samt få voksne 
på én årgang samt gode rengøringsrutiner. 
Det samme gør sig gældende i Stenstrup også for fase 2. 
I forbindelse med genåbning forsøger vi at informere både 
forældre og medarbejdere så meget som muligt. Det er en 
balancegang at informere tilstrækkeligt uden at informere 
for meget. Kommer der for mange informationer ud 
risikerer vi, at alle ikke læse alt. 
Der har i dag ved genåbning af fase to været enkelte 
henvendelser fra forældre, der var usikre om smittefare. 
Ved konstateret smitte orienterer vi i klasserne i det omfang 
vi kan få accept til det fra de pågældende hjem 

 

  

3. Orientering om 
forårsSFO 
 

ForårsSFO er kommet godt fra start. Der er god og 
kvalificeret bemanding på. 

4. Orientering om 
fagfordeling 

 

Ledelsen har været i gang med processen omkring 
fagfordelingen i lang tid. Inden for de seneste uger er der 
sket to større uforudsete ting, der har øvet indflydelse på 
fagfordelingen: Vi er blevet bekendt med, at der rejser 3 
elever fra kommende 4. årgang. Det betyder, at elevtallet på 
denne årgang er så lille, at vi må slå de to klasser sammen til 
én. 
Desuden har en medarbejder fra mellemtrinnet, der også er 
læsevejleder, sagt op, da hun har fået andet arbejde. Derfor 
har vi nu slået hendes stilling op internt. Kommer der ikke 
tilstrækkeligt med ansøgere slås den op eksternt den 20. 
maj. 
Pt. Er ledelsens udkast til fagfordelingen til gennemsyn ved 
TR. Den offentliggøres for personalet onsdag den 20. maj. Vi 
forventer at have fordelingen endeligt på plads ultimo maj.  
 

 



 
 

5. Orientering om lejrskoler 
 

Aflyste lejrskoler fra indeværende skoleår afholdes i det 
kommende skoleår. Dermed skal 3., 4., 6., 8. og 9. årgang på 
lejrskoler i det kommende skoleår. Det ”koster” lidt ekstra 
lærertid, men prisen for de udskudte lejrskoler er allerede 
betalt. 
Der er enighed om, at det er vigtigt at prioritere, at alle 

lejrskoler afvikles og ingen aflyses. 
Der opstod lidt snak om lejrskolers længde. Vi fastholder den 
planlagte længde af de lejrskoler, der skal afvikles i det 
kommende skoleår. Principper for lejrskoler drøftes i det 
kommende skoleår. 

 

6. Orientering fra 
medarbejdere 

 

Boel: Genåbningen har været godt tilrettelagt. Der har ikke 
været noget at være i tvivl om 
Michael: Genåbning for det store er gået fint. 6. – 8. årgang 
er fokuseret på at være så meget ude som muligt. 9. årgang 
arbejder i perioden frem mod den 15. juni med faglige 
opgaver med eksamenslignende præg. I perioden fra den 
15. juni til sommerferien står den på fællesskab, hygge og 
afslapning. 
 

 

7. Orientering om 
valgmøde. 
 

Vi afholder valgmøde i morgen, den 19. maj. Potentielle 
kandidater kan motivere deres kandidatur ved mødet. Ud 
over de tre der er på valg trækker Tanja sig, da hun flytter til 
Sjælland.  

8. Forældrevalgtes 
spørgsmål/kommentarer 

 

Der spørges til, om der har været udmeldinger i SFO. 
Antallet af tilmeldte er faldet med ca. 20 til ca. 85. Vi håber, 
at der kommer tilsvarende mange indmeldelser til sommer. 
 

9. Evt. 
 

Oliver går inden for den kommende tid på fædreorlov. I den 
periode er Vibeke og René daglig leder i hhv. Kirkeby og 
Stenstrup. René er stedfortræder for Oliver 
 

 


